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PF 2011   

Vánoce jsou časem  
radosti a veselosti  

a nový rok 2011 ať  je  
rokem plným radostných 

chvil a splněných snů.

   Veselé Vánoce a šťastný 
nový rok.

Vám všem přeje
Obec Dolní Kralovice

Slovo starosty
Drazí spoluobčané. 
    Neúprosně plynoucí čas nás posunul před práh 
nejkrásnějšího období roku -  Vánoc a Nového roku. Pro 
každého známý pocit a jasná představa krásných chvil 
strávených v kruhu rodiny.
 Vánoce jsou pro nás tou krátkou zastávkou  
v uspěchaném světě. Přijímáme je jako zaslouženou odměnu 
za dobře vykonanou práci. Každý z nás se na ně těší  a snaží 
se, aby během těchto pár dní bylo všechno dokonalé, aby to 
nebyl jen prodloužený víkend.  Uklízíme naše domy, pečeme 
překrásné vánoční dobroty a v neposlední řadě chystáme 
vánoční stromek.  Snažíme se setkat s našimi blízkými,  
na které jsme během roku neměli až tolik času, nebo  
se věnovat víc své rodině.
   Vánoce jsou pro každého z nás něčím magickým  
a tajemným. Je to čas, kdy se nám otvírají naše srdce a 
opět my lidé máme k sobě o něco blíž. Mnozí z nás si jistě 
vzpomenou na ty předešlé Vánoce, nebo na svoje dětství , na 
to jak jsme prožívali přípravy na tento nejkrásnější den v roce. 
Jistě si však vzpomenete i na ty, kteří již bohužel nejsou mezi 
námi, ale stále jsou živí v našich srdcích a vzpomínkách.
 Milí spoluobčané, přeji Vám krásné, štědré  

Hoj ty Štědrý Večere......
 Začíná předvánoční čas. Advent je přípravnou dobou 
na vánoční svátky a jeho doba se ustálila na posledních 
čtyřech týdnech před Štědrým dnem. Byl to čas, během 
něhož se ldé měli zdržet nadměrného jídla a pití a věnovat se 
rozjímání. Zakázány byly zábavy, tanec a zpěv. Do adventu 
patří čtyři neděle. Ta první je železná, další bronzová, potom 
stříbrná a poslední zlatá.
 K nejznámějším symbolům předvánočního času patří 
adventní věnec-svíčky zapalují i nevěřící a svíčky představují 
čtyři adventní neděle. Věnec je víc než okrasou-zelené větve 

a láskyplné vánoční svátky v kruhu Vašich nejbližších. 
Vašim dětem přeji, aby pod vánočním stromečkem našly to,  
co si přály.
  Do nového roku Vám z celého srdce přeji hodně štěstí, 
zdraví, lásky, osobních i pracovních úspěchů.     

                                                     Antonín  B a š t a
                                                         starosta obce
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provoní dům, znamenají život uprostřed odpočívající 
přírody, kruh vyjadřuje společenství a plameny světlo, 
které osvěcuje každého člověka. Původní barvou adventu  
je fialová-podle barvy kněžského roucha. Fialová barva byla 
v minulosti vzácností, tak ji nahradila červená. V současnosti 
se používají různé barvy podle vkusu a nálady.
 Další atribut vánoc je vánoční stromeček.Pohané  
v době „svatých nocí“ pořádali veselice u stále zelených stromů.  
Na ně věšeli ozdoby, ovoce a světla. Nejdříve ve volné 
přírodě, později doma.Strom, respektive dřevo stromu,  
je obsáhlým symbolem: v jeslích ze dřeva se narodil Kristus, 
na kříži ze dřeva zemřel.
 N začátku tradice Betlému, jesliček je sv. František. 
Chtěl ukázat lidem, co se tehdy v Betlému stalo. V trhlině  
ze sopečných skal postavil jesličky ze slámy, žlab se senem 
a přivedl osla a vola. Když to měl přichystané, zavolal bratry. 
Postupně se shromažďovali i obyvatelé. Z lesa se ozývaly 
vánoční zpěvy. Svatý František předčítal evangelium  
o Narození Ježíše Krista a měl kázání. To se stalo inspirací pro 
stavění Betlémů- nejdříve v kostelích, potom v domácnostech.
 Na počest těchto zvyků se pekly koláče v podobě 
pletenců, slunečních kotoučů, měsíčních srpků a hvězd.  
Do tvarů vánoček se zapékaly mince, kdo je při krájení našel, 
měl jistotu, že bude zdravý a bohatý po celý rok. Připálená 
vánočka věštila smůlu.Tyto tradice se u někoho dodržují 
doposud. 
 I jmelí bylo považováno za posvátné a odsekávalo ze 
stromů zlatým srpem - proto se i dnes barví do zlata. Štěstí 
přinese těm, kdo ho dostane darem nebo se pod ním projde. 
Jmelí se nemělo dotknout země, proto se věší i nyní pod 
lustrem, aby umocnilo čarování a léčivost. 
 Vyvrcholením předvánočního období je i dnes 
Štědrý den, ten byl podle lidové víry nejvhodnějším dnem 
pro předvídání budoucnosti. Ráno se lidé chodili mýt  
k potoku. Po večeři se rozkrajovala jablka a podle tvaru 
jaderníku odhadovali osud. Do vody se lilo rozžhavené 
olovo. Členové rodiny pouštěli ve vodě skořápky vlašských 
ořechů se svíčkami. Pokud lodičky vytvořily kruh, znamenalo  
to vzájemné přátelství a úctu. Svobodná děvčata házela 
přes rameno ke dveřím střevíc. Když dopadl špičkou  
ke dveřím, byla svatba. O Štědrém dnu hospodyně zabavila děti  
a hospodář tajně ozdobil stromeček. Lidé se od rána postili, 
aby večer uviděli zlaté prasátko. Nejmladší děti hlídaly, kdy 
se na nebi objevila hvězdička. A potom se usedlo k slavnostní 
večeři.Zahajovalo se modlitbou se vzpomínkou na to, co se 
událo za celý rok. Jako první chod se podával hrách, jehož 
klíček má podobu kalicha a podle tradice spojoval všechny 
stolovníky. Paní domu nejdříve odebrala z mísy po lžíci pro 
domácí zvířata. Dále byly polévky-rybí, bramborová pro 
sílu a čočka, aby byly peníze. Následoval houbový kuba  
s česnekem a houbami, nebo ryby. Hostinu uzavírala vánočka 
a cukroví. Pila se bílá káva, čaj, pivo, víno nebo pálenka. 
Kosti se zakopaly ve lněném ubrousku pod jabloní, aby byla 
v příštím roce úroda. Když zazvonil zvonek, přinesl hospodář 
strom ozdobený jablíčky, ořechy a řetězy.
Zapálily se na něm svíčky a všichni zpívali koledy. 
Vyvrcholením štědrovečerních oslav byla půlnoční mše. 
 Vánoce jsou i dnes připomínkou vzájemné lásky  
a sounáležitosti v rodině, ozvěnou našeho dětství, pověstmi 
a bájemi, zvyky a koledami.

Z knížky A. Vondruškové České zvyky a obyčeje vybrala  

Tři adventní zastavení 
Rozsvícení vánočního stromu

   Chtěl bych touto cestou poděkovat Základní škole Dolní 
Kralovice, školní družině, dětem, kroužku paní Končelové 
i všem, kteří se podíleli na krásně připraveném rozsvícení 
vánočního stromu. Tentokrát proběhlo netradičně  
s jarmarkem, stánky s občerstvením, výstavou dětských 
prací. Jsem přesvědčen, že to byl další zdařilý pokus, jak 
obohatit společenský život.

Dětský koncert 
   Druhým velmi zdařilým příspěvkem k předvánoční atmosféře 
byl koncert ZUŠ při Základní škole Dolní Kralovice, který byl 
motivován přicházejícími Vánocemi. Dalším potěšitelným 
faktem bylo zjištění, jak rok od roku stoupá úroveň všech 
vystupujících žáků. Velký dík patří též organizátorům 
koncertu.

Vánoční koncert
   Třetím a závěrečným kulturním zážitkem byl tradiční 
Vánoční koncert manželů Vaňkátových, tentokrát i s jejich 
dcerou, která hrála na pozoun, a Vratislavem Jamborem 
doprovázejícím na klavír. Vše doplnila uměleckým přednesem 
herečka Kateřina Březinová. Závěrečný dlouhotrvající 
potlesk byl dokladem nádherného zážitku. Samozřejmě i zde 
zaslouží poděkování hlavní organizátorka paní Podhorská  
s rodinou a paní Končelová.
   
                  Takže šťastné a veselé Vánoce 

                     Antonín  B a š t a
                                starosta obce

Usnesení z ustavujícího zasedání 
Zastupitelstva obce Dolní Kralovice konaného 

dne 10.11.2010

Zastupitelstvo obce bere na vědomí:
   1. Složení slibu všemi členy zastupitelstva podle § 69 odst. 
2 zákona o obcích
 Zastupitelstvo obce schvaluje:
   1. Ověřovateli zápisu Mgr. J. Mejzlíka, J. Ulricha, J. 
Hanouska a zapisovatelkou Z. Peškovou

a upravila Marie Končelová
 
Rada pro hospodyně jak zhotovit a upéct vánočku: “Upleťte 
ji z devíti“.
Tradiční vánočka se odjakživa pletla z devíti pramenů. Čtyři 
spodní prameny představují živly, tři prostřední rozum, 
cit a vůli a ty dva vrchní jsou nejdůležitější – to jsou láska  
a moudrost.

                                                    Šťastné a veselé vánoce

INFORMACE 
Z OBECNÍHO ÚŘADU
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   2. Program ustavujícího zasedání – přiložen k zápisu
   3. Jednoho uvolněného člena ZO – starosta
   4. Zvolení jednoho místostarosty
   5. Tajnou volbu starosty, místostarosty a členů rady
   6. Volební komisi ve složení Ing. P. Košťál, M. Nekola a L. 
Nováková
   7. ZO volí starostou obce Antonína Baštu 
   8. ZO volí místostarostou obce Josefa Dvořáka
   9. ZO volí členy rady Antonína Nalejvače, MVDr. Martina 
Langra a Ing. Ladislava Vrkoslava
10. Zřízení  tříčlenného kontrolního výboru a pětičlenného 
finančního výboru
11. ZO volí předsedou kontrolního výboru Mgr. J. Mejzlíka
12. ZO volí členy kontrolního výboru M. Nekolu a J. Koubkovou
13. ZO volí předsedou finančního výboru Ing. L. Vrkoslava
14. ZO volí členy finančního výboru Ing. M. Smejkala, Ing. R. 
Pitliakovou, 
       J. Langrovou a L. Novákovou
15. Zřízení dvou tříčlenných komisí -  životního prostředí a 
bytové
16. ZO volí předsedou komise životního prostředí Ing. P. 
Košťála
17. ZO volí členy komise životního prostředí MVDr. M. Langra 
a  J. Ulricha
18. ZO volí předsedou bytové komise J. Dvořáka
19. ZO volí členy bytové komise K. Novosáda a  J. Hanouska
20. ZO v souladu s § 72 a § 84 odst. 2 písm.n) zákona o 
obcích stanoví odměnu za výkon funkce neuvolněného člena 
zastupitelstva obce dle přílohy k nařízení vlády 20/2009 Sb. 
– přiloženo k zápisu

Zápis z Rady ZO Dolní Kralovice konané dne 
24.11.2010

1. ROZ navrhuje svolat ROZ rozšířenou o členy ZO  
na pondělí 6.12.2010 od  19.00 hod.
2. Vodovod Střítež: Pan starosta informoval ROZ o přípravě 
projektu na výstavbu ČOV ve Stříteži.  ROZ ukládá starostovi 
zaslat na Obec Loket  žádost o vyjádření ohledně případného 
připojení části Střítež na ČOV v Brzoticích. 
3. ROZ souhlasí s podáním žádosti o dotaci z programu 
FROM na rekonstrukci tělocvičny v ZŠ a MŠ Dolní Kralovice.
4. ROZ vzala na vědomí informaci o akceptaci žádosti  
o dotaci z programu Zelená úsporám na zateplení a výměnu 
oken v budově OÚ a kulturním domě v Dolních Kralovicích.
5. ROZ bere na vědomí projekt na rekonstrukci a nástavbu 
restaurace Želivka včetně Muzea starých Dolních Kralovic  
a souhlasí s úhradou nákladů na zpracování projektu ve výši 
380.000,- Kč.
6. ROZ odsouhlasila poplatek za užívání posilovny ve výši 
30,-Kč/1 hod.
7. ROZ souhlasí s prodejem stroje Warinski  zájemci  
s nejvyšší nabídnutou cenou.
8. ROZ souhlasí s prodejem Škody 1203 užívané SDH Dolní 
Kralovice zájemci s nejvyšší nabídnutou cenou. Minimální 
cena je 7.000,-Kč.
9. Prodej bytu čp. 23:  Na základě záměru prodat byt v čp. 23  
ROZ rozhodla  o opětovném zveřejnění nabídky na prodej  
s tím, že nabídka za stejných podmínek bude zveřejněna  
na veřejných internetových serverech.
10. ROZ souhlasí s žádostí firmy AKTIV 95 Opava, s.r.o.  

o udělení souhlasu s užitím znaku  obce Dolní Kralovice pro 
výrobu odznaků.
11. ROZ bere na vědomí oznámení ZŠ a MŠ Dolní Kralovice 
o termínu zimních prázdnin 23.12.2010 – 2.1.2011. 
12. ROZ schvaluje žádost ZŠ a MŠ Dolní Kralovice o vyjádření 
souhlasu s pořízením hmotného majetku.
13. Žádost Občanského sdružení zdravotně postižených 
Vlašimska o finanční příspěvek  na činnost  sdružení pro rok 
2011:  ROZ souhlasí s příspěvkem 5.000,-Kč. 
14. ROZ schvaluje pořádání tanečních zábav TJ SOKOL 
Dolní Kralovice  v termínu 27.11.2010 a 25.12.2010.
15. ROZ souhlasí s pronájmem společenského sálu  firmě 
GRAMMER pro vánoční večírek dne 10.12.2010 za cenu 
10.000,-Kč.
16. ROZ doporučuje ZO schválit zástupcem Obce Dolní 
Kralovice v LDO Ledeč nad Sázavou starostu p. Antonína 
Baštu.
17. ROZ bere na vědomí informaci o nových hranicích 
ochranných  pásem Vodního díla Želivka.
18. ROZ bere na vědomí informaci o pořádání Setkání 
důchodců se starostou ve společenském sále dne 25.11.2010 
a souhlasí s úhradou nákladů na tuto akci ve výši cca 15.000,-
19. ROZ souhlasí s poskytnutím vánočních balíčků 
důchodcům ve výši cca á 150,- Kč, důchodcům umístěným 
v domovech důchodců ve výši cca á 250,-Kč a poukazu  
na nákup zboží v hodnotě 2.000,-Kč paní Marii Králové.
20. ROZ bere na vědomí informaci o zájmu paní Marie 
Jindrové o pronájem obchodu ve Stříteži za stejných 
podmínek jako měl pan Wurm, který s provozem obchodu  
ve Stříteži končí.  
21. ROZ souhlasí s příspěvkem pro ZŠ a MŠ v Dolních 
Kralovicích  ve výši do 10.000,- Kč na úhradu nákladů  
na akci Slavnostní rozsvícení vánočního stromu na náměstí  
v Dolních Kralovicích.
22. ROZ rozhodla o provedení revize hospodaření jednotlivých 
úseků spadajících pod Obec Dolní Kralovice  (lesy, knihovna, 
kino, Mikroregion Želivka)

Zápis z Rady ZO Dolní Kralovice rozšířené o 
členy ZO konané dne 6.12.2010

1. Členové ZO byli informováni o minulém zasedání ROZ.
2. Přítomní členové ZO přednesli návrhy na realizaci akcí 
v následujícím volebním období. Na základě těchto návrhů 
a připomínek bude připraven program akcí k projednání  
na schůzi ZO. Všechny přednesené návrhy  jsou uvedeny  
v sešitě zápisů schůzí ROZ a jsou přílohou tohoto zápisu. 
3. ROZ pověřuje starostu zastupováním Obce Dolní Kralovice 
na členské schůzi EKOSO v Trhovém Štěpánově.
4. ROZ schvaluje termín schůze ZO na 29.12.2010.
5. ROZ schvaluje složení inventarizačních komisí dle návrhu. 
Návrh je  přílohou tohoto zápisu. 

Zápis ze schůze Rady ZO Dolní Kralovice 
konané dne 14.12.2010

1. Návrh rozpočtu na rok 2011: ROZ projednala návrh  
rozpočtu na rok 2011. Hlavními výdajovými prioritami  
jsou: rekonstrukce ZŠ, vodovod Střítež a pokračování  
v rekonstrukci lihovaru. Další investiční akce budou záviset 
na úspěšnosti při získávání dotací. 
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2. ROZ odsouhlasila finanční dotaci ve výši 10.000,-Kč pro 
SDH Dolní Kralovice.
3. ROZ odsouhlasila finanční příspěvek pro TJ  SOKOL  
Dolní Kralovice ve výši 5.000,-Kč na úhradu pronájmu ledové 
plochy v Ledči nad Sázavou.  

Nová posilovna otevřena
   V suterénu kulturního domu byla v listopadu konečně 
dokončena nová posilovna a za pomoci  bratrů Adama  
a Václava Kluchových a Vojtěcha Peška bylo přestěhováno 
cvičební nářadí, za což jim děkuji.

Je po volbách - a jak dál.
   Měsíc prosinec a s ním blížící se konec roku nás opět 
pobízí k zamyšlení nad uplynulým rokem i nad tím, co nás 
čeká v roce novém. Bilancování a hodnocení bývá námětem 
všech zamyšlení v této době.
   Protože je dva měsíce po volbách a hodnocení bylo součástí 
předvolební doby, věnoval bych se tomu, co plánujeme  
a rádi bychom realizovali v létech nastávajících a hlavně  
v příštím roce. Na prvním pracovním zasedání zastupitelstva 
dne 6.12.2010 zaznělo mnoho námětů, myšlenek a záměrů. 
Vše je pečlivě zaznamenáno a bude vodítkem pro přípravu 
strategického plánu na léta 2011 – 2014 a pro přípravu 
rozpočtu na příští rok. Návrh je součástí dnešního občasníku 
a bude schvalován 29.12.2010 na zasedání Zastupitelstva 
obce Dolní Kralovice. Všichni jste zváni.

Pro rok 2011 si myslím, že bude zapotřebí:
 - Pokračovat v rekonstrukci základní školy a to hlavně 
tělocvičny a dokončení pavilonu národky (1. stupeň).
 - Dále připravit parcely na výstavbu rodinných domků – 
lokalita Sever (voda, kanalizace, přípojky el. energie).
 - Pokračovat v přípravě výstavby  kanalizace a vodovodu  
ve Stříteži.
 - Opravit střechu na budovách lihovaru a připravit projekt  
na vybudování sběrného dvoru.
 - Zpevnit břehy rybníku v Martinicích.
 - Pokusit se vybudovat odstavnou plochu pro kamiony  
u fy GRAMMER.
 - Pokud získáme dotace na zateplení  a opravy střechy  
na obecním úřadě a kulturním domě, tak tyto akce 
zrealizovat. Žádosti o dotace byly akceptovány SFŽP,  
ale nebyly podepsány.
 - Pokud hasiči Střítež budou potřebovat, pomoci jim  
se zajištěním opravy kulturního domu, na což získali dotaci. 
Budeme se snažit napomoci s realizací. 
 - Dále je mnoho drobných akcí a potřeb, které je nutno 
realizovat. Některé jsou promítnuty do rozpočtu, na některé 
bude nutno se pokusit získat dotace. 

   Další plány bych nechal na příští číslo občasníku, až bude 
zpracován výhled na celé volební období. 

                   Antonín  Bašta
                      starosta obce

P O Z V Á N K A

na zasedání Zastupitelstva  

obce Dolní Kralovice, 

které se uskuteční

ve středu 29. prosince 2010 od 18,30 hod.  

v zasedací místnosti kulturního domu  

v Dolních Kralovicích.

Program:
1. Zpráva o čerpání a úprava rozpočtu za rok 2010

2. Projednání a schválení rozpočtu na rok 2011
3. Prodej pozemku u ČOV Mysliveckému sdružení Dolní 

Kralovice
4. Závěrečné zhodnocení roku 2010 

5. Různé

     Zasedání zastupitelstva obce je podle 

§ 93 zákona č.128/2000 Sb., O obcích  v e ř e j n é . 

   Rada ZO schválila cenu za využívání posilovny, a to 30,-
Kč za hodinu s tím, že zájemci si mohou na Obecním úřadu 
Dolní Kralovice zaplatit pravidelné hodiny na měsíc až šest 
měsíců dopředu. Obdrží zde klíč proti  složené záloze 50,-Kč, 
která jim bude vrácena při odevzdání klíče.

    Antonín  B a š t a   
                                                      starosta obce    

Dětský kalendář na rok 2011
                      „Úsměv je nejkratší vzdálenost mezi lidmi.“ 
                                                                   V. Borge

 V krásném estetickém prostředí obřadní síně úřadu 
Dolní Kralovice jsme 16. 11. 2010 křtili kalendář na rok 
2011, který nakreslily děti z výtvarně pracovního kroužku. 
Sešli se nejen rodiče      a prarodiče dětí, ale i naši příznivci. 
Mezi hosty byl ředitel zdejší ZŠ pan Kosprd, místostarosta 
obce pan Dvořák, zaměstnanci obecního úřadu. Přivítali 
jsme dětskou lékařku MUDr. Smejkalovou, která nám naše 
kalendáře podepisuje.
 Tento kalendář je plný květin. Děti nakreslily různé 
druhy květin, květy ve vázách, květináčích, volně rostoucí 
i pokojové. Objevily se na loukách i zahradě. Nechyběl  
i kvetoucí kaktus. Vše tak, jak to děti vidí a jak se jim to líbí.
 Již třetí rok nám kalendáře ochotně za finančního 
přispění tiskne pan P. Fuksa – firma GranTypoPrint Praha.
 Po přivítání všech přítomných a sdělení potřebných 
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Mateřská škola Dolní Kralovice
Uplynulo již pět let od doby, kdy jsme tradiční Slavností 
světýlek otevřeli  mateřskou školu v nově rekonstruovaných 
prostorách základní školy. Tato  akce se stala příjemným 
zpestřením dlouhého a setmělého podzimu.Ani letos tomu 
nebylo jinak. Za vydatné podpory maminek byla připravena 
stezka odvahy pro velké i malé odvážlivce, samozřejmě 
nechyběly klasické pohádkové postavičky Křemílek  
a Vochomůrka, s kterými se neustále dohadoval kamarád 
vodník.Vše bylo spojeno pochodem, který osvěcovaly 
nápadité lampiony. Dobrou náladu trochu komplikoval 
všudypřítomný vítr, který překazil i všemi očekávaný odlet 
balónku štěstí. Toto setkávání veřejnosti, rodičů a dětí  
je důležitou a významnou součástí života naší mateřské 
školy.Dává dětem pocit sounáležitosti se svým okolím a pro 
děti je určitě milým zpestřením. Ve školce nabízíme  kromě 
běžných činností i spoustu dalších aktivit. Pravidelně k nám 
dojíždějí pracovníci z Ekocentra Votice s velmi zajímavým 
programem, ale ani o pěkné pohádky není nouze, několikrát 
do roka nás navštíví různé divadelní spolky.
Letos už jsem zvládli i delší výlet do Planetária v Praze a další 
plánujeme  na jaře. Pěší výlety k Želivce nebo k poutnímu 
místu U Kněžny nedaleko Studeného přispívají k vytváření 
dobré fyzické kondice nás i dětí.Třídy jsou stále vybavovány 
novými hračkami a pomůckami, na zahradě přibylo další 
pískoviště a prodloužil se dopravní chodníček, kde se děti 
prohánějí na koloběžkách.To vše je možné za vydatné 
podpory sponzorů místních, ale i z blízkého okolí.Nesmíme 
opomenout významnou pomoc rodičů, zvláště pak maminek 
z výboru SRPDŠ a to jak minulého tak i současného.Jsou 
ochotny přispět jak dobrými nápady tak i svým časem  
a vzájemná atmosféra  se potom  stává velmi příjemnou  
a otevřenou. 
Doba adventu je další příležitostí, kdy mohou rodiče strávit  
svůj čas s dětmi ve školce. Ty jim předvedou, co se naučily  
a potom společně ochutnáváme maminkami napečené 
dobroty.
Vánočním posezením příjemně zakončíme rok starý  
a budeme se těšit na další setkávání  v roce novém.

     kolektiv MŠ

informací děti z kroužku zpestřily program jednoduchým 
cvičením a básněmi. Tři dívky zahrály veselé písně  
na klávesy. Radostnou náladu vnesl K. Míčků písněmi, které 
zahrál na harmoniku.
     Následovala krátká beseda s přítomnými, při níž MUDr. 
Smejkalová podepisovala část kalendářů.
     Občerstvení v místnosti klubu a kroužku připravily ženy 
z klubu. Toto milé setkání při čaji, kávě, sušenkách /od paní 
Burdové/, koláčkách /od MUDr. Smejkalové/ bylo přátelské, 
založené na dobrovolnosti a důvěře.
     Odcházeli jsme ve večerních hodinách dobře naladěni. 
Zase jsem se přesvědčila, že takovéto využití volného času 
stojí za to v každém věku. Zároveň je přínosné spojení dvou 
generací – mládí a stáří.
     Děkuji všem, kdo se této akce zúčastnili a tím projevili 
podporu při těchto činnostech. Děkuji za spolupráci  
s ředitelstvím školy i Obecního úřadu Dolní Kralovice. Vážím 
si i zájmu dětské lékařky.
     Věřím, že se kalendář dětí bude všem líbit a poskytne nám 
vzpomínky a krásu po celý rok. Kalendářem otvíráme srdce 
všem krásám světa.

 „Sobě činí dobře, kdo činí radost přátelům.“  
   Erasmus Rotterdamský

  16.11. 2010  Dolní Kralovice
                                           Marie Končelová

BAZAR
 V týdnu od 18.10. až 23.10.2010 proběhl ve vestibulu 
kina bazar různého hlavně dětského zboží. Byly to hlavně 
hračky, knížky, oblečení, boty, sportovní potřeby. Výběr zboží 
byl velký.
 Výtěžek 2575,- Kč bude použit jako příspěvek  
na výlety a pro činnost dětem v kroužku a dospělým v klubu.
Děkuji ženám z klubu a obecního úřadu za pomoc.

                                                                     M. Končelová

SENIOŘI V DOLNÍCH KRALOVICÍCH
  „Čas je největší síla života.“   
    Karel Čapek

     Již po deváté se sešli v kulturním domě senioři z Dolních 
Kralovic a přilehlých obcí se starostou obce. Toto setkání  
se stalo příjemnou tradicí, jak při zahájení uvedl starosta pan 
Bašta.
Senioři zaplnili sál – vše bylo připravené – stoly prostřené. 
Velice vkusná, vhodná a esteticky působící byla prodejní 
výstava adventních výrobků paní M. Bakulové a I. Novákové.                     
Jako každý rok se výstavou představily ženy z klubu a děti  
z kroužku. Nechyběly fotografie z celoročních činností /výletů, 
bazaru, výstav a dalších kací/. Na stolech si bylo možné 
prohlédnout výrobky, které děti zhotovily. Nechyběla kronika 
dětského kroužku a klubu. Přítomní si mohli prohlédnout 
nový kalendář na rok 2011, který děti nakreslily a vydal ho 

pan Fuksa – Praha.
Děti z kroužku zpestřily setkání krátkým vystoupením básní, 
cvičením s hudbou a dvě dívky zahrály na klávesy několik 
skladeb a písní. Všem přítomným se rozveselily tváře. Vždyť 
mládí a stáří je život a patří k sobě.
Následovala volná beseda se starostou, přáteli i sousedy, 
doprovázené hudbou skupiny Trimen z Lukavce. 
Nechybělo občerstvení s chutným řízkem, kávou nebo čajem 
se zákuskem. Čas rychle uběhl.
Všichni jsme si uvědomili, jak jsou důležitá tato setkávání 
s úctou k lidem a to i ke starým. Jsou to hodnoty, které  
se nedají koupit.

„Nedokážeme změnit svět, ale své vlastní srdce snad ano.“   
     R. Scheneider
25. 11. 2010   Dolní Kralovice
                                                                 M. Končelová
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Událo se ve Stříteži
V sobotu 4. prosince se střítežské děti sešly v místním 
kulturním domě při mikulášské nadílce. Ty zlobivé vystrašil 
hodně věrohodný čert, laskavý Mikuláš pak každému předal 
balíček sladkostí. Zároveň byl rozsvícen vánoční strom  
v centru osady. Akce pokračovala večerní taneční zábavou 
se skupinou KATR- Rock až téměř do ranních hodin.  
Po podzimní zábavě se skupinou Proměny to byla další 
vydařená akce v místním kulturním domě.
Druhou prosincovou sobotu dobrovolní hasiči bilancovali 
uplynulý rok na výroční schůzi. Vysoko byla hodnocena 
zejména práce s našimi nejmladšími. Podařilo se secvičit 
požární útok jak s družstvem hochů, tak i dívek, zahrnující 
zapojení téměř všech dětí od šesti do patnácti let. Zhodnotili 
jsme všechny již tradiční akce, které nás čekají i v roce 
příštím: Hasišský ples, Střítežské heligonky, Střítežské 
harašení, pálení čarodějnic atd. Navíc nás čeká rozsáhlejší 
rekonstrukce kulturního domu, která by měla proběhnout  
v období květen-září tak, aby pravidelné akce nebyly 
narušeny. To vše je možné díky aktivnímu přístupu většiny 
členů SDH Střítež a stejně tak díky podpoře obce Dolní 
Kralovice, které patří naše poděkování.
 Do nového roku za výbor SDH přejeme všem občanům 
Dolních Kralovic pevné zdraví a hodně životní pohody,  
ke které mohou přispět i příjemně strávené chvíle na některé 
kulturní, společenské nebo sportovní akci pořádané u nás  
ve Stříteži. První takovou je 20. Hasičský ples 29. Ledna 2011 
se skupinou Impuls. Našim členům pak přejeme plno elánu 
a přátelské atmosféry při účasti na všech našich aktivitách.
    
   Za výbor SDH Střítež Jiří Mejzlík

TJ Sokol přeje veselé Vánoce a hodně 
zdraví a sportovního nadšení  

do nového roku!
Začátkem nového školního roku bylo po prázdninové 
přestávce obnoveno cvičení pro ženy a cvičení s dětmi. 
Kondiční cvičení probíhá, jako již tradičně, každé pondělí 
od 18:30 hodin v tělocvičně. V předcvičování se střídají 
paní Uhrová s paní Roučkovou. Ve čtvrtek se scházíme  
k aerobnímu cvičení a k posilování. Marcela Buřičová  
si pro ženy a dívky namísto tradičního aerobiku připravila 
sestavu ZUMBY. Jde o novou moderní formu cvičení, která  
se podobá tanci. Velmi jsme si toto cvičení oblíbily  
a po vánoční přestávce se opět těšíme na zumbové čtvrtky. 
Všechny doufáme, že nás, jako vloni, neomezí sněhová 
nadílka na střeše tělocvičny a budeme moci hned po Novém 
roce lehce shazovat těžce nabraná vánoční kila (nebo 
obráceně? ☺☺☺)!
Cvičení dětí v tomto roce navštěvují převážně předškoláci. 
S dětmi si nejen hrajeme, ale zkoušíme i opravdový tělocvik 
– gymnastiku, soutěže i atletiku. I větším dětem se líbí 
propojení hraní se cvičením. Všichni se těšíme na jaro, kdy 
budeme moci vyběhnout i ven na hřiště a do lesa. 
Na konci října jsme zorganizovali výlet sokolským autobusem 
do aquaparku v Kolíně. Zaplavat si s námi jelo jen 25 dětí 

Končí fotbalový rok 2010
Rok 2010 se chýlí ke konci. To je důvod zamyslet  
se na ním a položit si otázku jaký byl po fotbalové stránce. 
Nechci hodnotit celostátní fotbal, ale zamyslet se nad tím  
v Dolních Kralovicích. V měsíci červnu skončila sezóna  
2009-2010. Nejdříve zhodnoťme ji. V mistrovských soutěžích 
jsme měli 4 mužstva, dvě mládežnická a dvě dospělých. 
Nejlépe si vedli starší žáci, kteří pod vedením Michala 
Kožnera a Petra Kubáta skončili na 2. místě v okresním 
přeboru za S. Teplýšovice. Probojovali se do finále okresního 
poháru, kde skončili rovněž na 2. místě. Zvítězily domácí 
Olbramovice. Nebyla to náhoda, tvrdá tréninková práce, 
rozšířená o zimní týdenní přípravu v Jizerských horách 
se vyplatila. Složitější situaci mělo mužstvo dorostu. Po 
podzimu bylo bez bodu. V jarní části soutěže je převzali 
Jaromír Mareš s Michalem Kožnerem a za pomoci starších 
žáků získali 16 bodů, což stačilo na záchranu. Sestupovali 
dorostenci z Čerčan a Lešan. Vítězem okresního přeboru se 
stali dorostenci z Vrchotových Janovic. V kategorii dospělých 
jsme dosáhli pouze průměrných výsledků. A-mužstvo pod 
taktovkou Milana Zelenky a Karla Novosáda skončilo na  
7. místě ve III. třídě oddělení B ze 14 účastníků. Získalo 36 
bodů. Do okresního přeboru postoupily Popovice. Do IV. 
třídy sestoupily celky Nesperské Lhoty a Libže. B-mužstvo 
vedené Jaromírem Marešem a Mirkem Dvořákem hrálo IV. 
třídu oddělení D, skončilo rovněž na 7. místě ze 14 účastníků 
a získalo 43 bodů. Z této skupiny postupovala do III. třídy 
mužstva T. Štěpánova B a Blaníku Načeradec. 
V červnu skončily soutěže a hned nastal problém jak dál. 
Největší potíže nastaly u starších žáků, protože většina 
končila žákovskou kategorii věkem. Chyběli žáci roč. 1996-
1998, nakonec jsme  přihlásili mladší žáky do soutěže 7+1. 
Ani tady nebyl dostatek dětí, a tak jsme je doplnili většinou 
mladší přípravkou. Vedení se ujali Pavel Roháč a Martin 
Novák. Po podzimní části jsou na 8. místě z deseti účastníků. 
Zatím získali 6 bodů. Nejvíce se daří Michalu Kožnerovi ml., 
dostal se do okresního výběru U-12. Naši dorostenci hrají 
okresní přebor. Vede je osvědčená dvojice Michal Kožner 
a Jaromír Mareš. S přípravou jim pomáhá Petr Pitliak. Po 
podzimní části jsou na 6. místě z 10 mužstev a ziskem  
13 bodů. A mužstvo vedou Milan Zelenka s Karlem 
Novosádem . Po podzimní části jsou na 6. místě, získali 20 
bodů. B mužstvo koučuje Jaromír Mareš s Jiřím Ryšavým. 
Zatím 7. příčka z 13 účastníků, zisk 16 bodů. 
Věřím, že jarní část bude ještě lepší. Máme k tomu podmínky. 
Výbor fotbalového oddílu se pravidelně schází, členové 
zodpovědně plní úkoly. Těší mě spolupráce jednotlivých 
mužstev s prioritou pro A-mužstvo. Ochotně pomáhají  
i dorostenci. Zlepšila se i tréninková morálka. Předepsanou 
trenérskou kvalifikaci mají L. Ješátko, P. Roháč a M. Kožner, 
další se připravují. Mám radost z realizace zimních a letních 
soustředění a spolupráce s rodiči. Zimní pobyt v Jizerských 
horách se plánuje o jarních prázdninách od 5. do 12. března 
2011. Podařilo se nám vytvořit krásně prostředí na hřišti  

s rodiči, což je škoda. Aquapark v Kolíně je velmi pěkný  
a všichni jsme si užili plavání i řádění na všech atrakcích.

  Za Sport pro všechny Lenka Nováková



STRANA  7                                                      DOLNOKRALOVICKÝ OBČASNÍK                                            prosinec  2010

a zázemí, které patří k nejlepším na okrese. Stále složitější 
je shánět finanční prostředky na provoz. Zásluhou služeb  
při občerstvení se zlepšily příjmy. 
Co nás čeká v nejbližším období? V pondělí 27.12.2010  
se zúčastní žáci náročného vánočního turnaje v hale v Ledči 
nad Sáz. Na Silvestra proběhne tradiční fotbalové utkání 
příznivců Sparty a Slávie. 4. února 2011 chceme na valné 
hromadě TJ vyhodnotil nejlepšího hráče jednotlivých mužstev 
a nejúspěšnějšího trenéra roku 2010. 
V závěru chci poděkovat všem funkcionářům, trenérům  
a hráčům za poctivou práci. Řidiči autobusu Jaromíru 
Marešovi za vzornou péči o autobus. Děkuji vedení obce, 
školy a podnikům za vydatnou pomoc. Všem členům  
a příznivcům přeji hezké prožití vánočních svátků, pevné 
zdraví a hodně štěstí v novém roce 2011. 

 Za TJ Sokol 
   Ladislav Vrkoslav st.,
        předseda fotbalového oddílu.

 Šachová sezóna je v plném 
proudu

Vánocemi vrcholí první část šachové sezóny. Je to správný 
čas k poohlédnutí za uskutečněnými akcemi a dosaženými 
úspěchy. A jako pokaždé začínáme i tentokrát mládeží, 
nejúspěšnější částí našeho oddílu. Těší nás, že do práce  
v šachovém kroužku se každý rok zapojují nové a nové děti. 
A tak je naděje, že ve výčtu úspěchů se budou objevovat 
nová a nová jména. Letos plánujeme začít od nového roku 
opět s „šachovou přípravkou“ v mateřské škole, přece jen  
je potřeba nabrat další ročníky ve větším počtu.
Největší akcí v první polovině sezóny je Mistrovství Čech 
mládeže, které se letos stejně jako loni uskutečnilo na konci 
října v Harrachově. Naším největším trumfem byla v kategorii 
dívek do 12 let Nela Pýchová. Loňský titul s obrovským 
náskokem obhájila, dokonce skončila druhá i mezi hochy 
(turnaj se hraje v každé věkové kategorii společný pro 
chlapce a děvčata). Uhrála 7 bodů z devíti partií bez jediné 
prohry, pětkrát zvítězila a čtyřikrát remizovala. Z našich žáků 
se na mistrovství kvalifikovali ještě Anežka Vlková (4b. a 7. 

místo v D12), Patrik Pýcha (5b.  a 22. místo v H14) a Lukáš 
Jelínek (4b. a 45. místo v H16). Týden v Harrachově si všichni 
užili, včetně výletů, bowlingu atd. Několik dní tam s našimi 
reprezentanty strávili a jejich rodiče. Jen pro zajímavost – 
včetně doprovodu (trenérů, rodičů), rozhodčích a pořadatelů 
se počet účastníků blíží šesti stovkám.
Základní soutěží žáků jednotlivců je regionální žákovská 
liga. Třetí a čtvrté kolo proběhlo v Jílovém a v Říčanech. 
Jednotlivých kol se účastní pravidelně 60 až 100 dětí, podle 
výkonnosti jsou rozděleni do tří turnajů. „A“ turnaj vyhrává 
mezi dívkami Nela pravidelně, stejně tomu bylo i v těchto 
dvou případech. Její bratr Patrik přivezl pokaždé stříbro mezi 
hochy. Sbírali jsme medaile i v turnaji „B“. Anežka Vlková 
skončila jednou druhá a jednou třetí, Petr Laňka přidal 
jedno stříbro. Poslední, pátý turnaj RŽL, jsme pořádali my 
týden po Mikuláši v kulturním domě ve Stříteži. Účast byla  
z důvodu sněhové kalamity slabší, celé akci to ale bylo spíš 
ku prospěchu. Všem účastníkům se ve Stříteži moc líbilo, 
děti si v přestávkách mezi jednotlivými koly užily i koulovačku  
a stavění sněhuláka. V elitním turnaji si poprvé zahrála 
Anežka Vlková a získala bronz, zlato patřilo jako vždy Nele. 
Skvěle zahrál Petr Laňka a prokázal, že bude oporou všech 
týmů.
Do podzimního šachového kalendáře patří pravidelně také 
okresní i krajské kolo přeboru školních čtyřčlenných týmů. 

První místa na okresním kole v Benešově máme prakticky 
„předplacená“, jedinou výjimkou byl loňský rok, když  
se mezi staršími před nás dostala ZŠ Načeradec. Letos  
se o tituly postaraly týmy ve složení Petr Laňka, Petr Lebeda, 
Matěj David a Pavel Laňka (1.-5. třída) a Patrik Pýcha, Nela 
Pýchová, David Pikal a Anežka Vlková (6.-9. třída). Anežka 
musela zaskočit u starších, protože čtvrtého kvalitního hráče 
na druhém stupni nemáme. Důležitější byly pak výsledky 
krajského kola v Neratovicích v polovině prosince. Mladí 
potvrdili svoji formu, a také krajský přebor s obrovským 
náskokem vyhráli. Nominovali se tak na mistrovství republiky. 
V sestavě nahradil Pavla Laňku Pavel Roháč, který našel 
svoji předprázdninovou formu. Zato starší se tentokrát  
s nejlepší formou nepotkali, skončili třetí za ZŠ Říčany a ZŠ 
Jince. Po třech letech tak budou na mistrovství republiky 
chybět, tým nedokázal nahradit zejména Štěpána Vopěnku, 
který již lavice základní školy opustil.
V soutěžích dospělých si reprezentanti dolnokralovického 
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Sobota 4.  prosince 2010 od 9:00 hod.

Halový turnaj přípravek Zruč nad Sázavou

Sestava:

M. Mareš
A. Kubát               K. Míček                        

M. Kožner                          P. Roháč 
                                   

Střídající:  
P. Lebeda, J. Černý, J. Bohuňovský, J. Získal, J. Urbánek 

Hrací doba:  1 x 20 min.

Počet hráčů: 4+1

1.utkání:  TJ Sokol Dolní Kralovice - Kaňk 2 : 1 
Branky: 2 x M. Kožner

2.utkání: Červené Janovice - TJ Sokol Dolní Kralovice  1 : 3
Branky: 2 x M. Kožner, P. Roháč

3.utkání: Zruč nad Sázavou - TJ Sokol Dolní Kralovice  4 : 1 
Branky: M. Kožner

4.utkání: Vrdy - TJ Sokol Dolní Kralovice  1: 4 
Branky: 2 x M. Kožner, A. Kubát, P. Roháč

 Z pěti účastníků turnaje jsme určitě patřili mezi  
ty lepší. S tím nám pomohl nejvíce M. Kožner, který byl 
také vyhlášen nejlepším hráčem turnaje. Ve střelcích ho 
předběhl  jeden ze zručských talentů, který měl osm branek 
proti Michalovým sedmi. Pochvalu zaslouží celé mužstvo,  
ale za zmínku stojí dobré výkony A. Kubáta a P. Roháče.

      Jetahor

Hazard-team bilancuje
Blíží se konec roku a tak je načase zhodnotit letošní 
mopeďáckou sezónu.
Zjara jsme ve Zpravodaji informovali o našich plánech.  
Dá se říct, že jsme se téměř všech plánovaných akcí a závodů 
zúčastnili a nad očekávání jsme i bodovali.
Nově jsme vyzkoušeli atmosféru velkých závodů Fichtlday  
v Žuchově  u Frenštátu pod Radhoštěm. Heslo „není důležité 
vyhrát, ale zúčastnit“ se vzali někteří z nás doslova, o čemž 
svědčí (ne)dobrovolný 20ti kilometrový výlet Pavla Nováka 
do Čeladné, protože jednoduše zabloudil. První letošní 
chabeřický závod v červnu, a později i druhý srpnový, jen 
potvrdil
ostřílenost hochů z Hazardteamu v těchto známých závodech. 
Zlato Tomáše Štěpánka a stříbro Jiřího Bakuly ml. z obou 
podniků jen potvrdilo jejich připravenost a ambice. Letošní 
závody v Chabeřicích znamenaly ale další dva důležité 

milníky – poprvé se HT podařilo bodovat v soutěži družstev – 
družstvo ve složení P.Novák, J.Bakula a T.Štěpánek získalo 
stříbrnou 
medaili. Tou druhou novinkou byla účast HT v kategorii ženy 
– na babetách závodily L. Nováková (výsledné 3. místo)   
a M.Bakulová ( 2. místo).
Dále se HT zúčastnil závodů v Sendražicích – „Sendražický 
trojúhelník“ a závodů „Plochá dráha Mšeno“. Ze závodů ve 
Mšeně si Pavel Novák přivezl titul „Vicemistra světa v ploché 
dráze“. Gratulujeme všem!
Jak je vidět tato sezóna byla více než úspěšná, a to nejen pro 
výše uvedené členy HT.
Podrobnosti z jednotlivých závodů a fotodokumentaci  
z těchto i jiných akcí najdete na skvěle vedených internetových 
stránkách HT  www.hazardteam.cz. Děkujeme za ně Jirkovi 
a Andree Bakulovým a také všem, kdo nám fandí. Přejeme 
krásné Vánoce a štěstí, zdraví a spoustu úspěchů nejen na 
splašených trubkách.

   Za Hazardteam  Lenka Nováková

šachu vedou nad očekávání. Áčko je v regionálním přeboru 
po čtyřech výhrách a jediné prohře na průběžném druhém 
místě, béčko se třemi výhrami svoji skupinu regionální 
soutěže dokonce vede. Oporami áčka jsou bratři Ondřej  
a Vojtěch Mejzlíkovi a Stanislav Vávra, v béčku sbírá nejvíc 
bodů opět Vávra, dále pak David Pikal a Jiří Mejzlík. Oba týmy 
mají svoji základnu v KD Střítež, velký dík patřím střítežským 
hasičům za bezplatné poskytnutí hracích prostor.
I mezi svátky se zúčastníme několika turnajů, takže i vánoce 
budeme mít šachové. Aktuální informace ze šachového 
dění v regionu získáte na stránkách šachového oddílu  
www.sachyvlasim.cz.
        
     Jiří Mejzlík
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TURNAJ VE STOLNÍM TENISU      

29.12. od 13:00 hod.
                                                                                

TĚLOCVIČNA ZŠ
Přihlásit do turnaje se můžete u pana Vrkoslava 

(732 245 899) do 28.12.2010

SILVESTROVSKÉ DERBY  
„SPARTA x SLAVIA“ 

                                                                                   
31.12 2010 dopoledne

                                                                       
Fotbalové hřiště D.Kralovice

Přijďte si zahrát, pobavit se nebo fandit !

Pořad bohoslužeb o vánočních svátcích 

farnosti Keblov

Štědrý den 24. prosince - pátek
Bernartice 7:00 Mše svatá dětem

Dolní Kralovice 16:00 Mše svatá z vigilie Narození Páně dětem
Snět 22:00 Mše svatá v noci

Keblov Koledy z věže kostela
24:00  Půlnoční mše svatá

Slavnost Narození Páně 25. prosince - sobota
Všebořice 8:30 Mše svatá

Ježov 10:00 Mše svatá
Keblov 11:45 Mše svatá

Svátek sv. Rodiny, 26. prosince - neděle   
obnova manželských slibů

Snět 8:30 Mše svatá
Dolní Kralovice 10:00 Mše svatá

Keblov 11:45 Mše svatá J. J. Ryba : Hej mistře

Svátek Sv. Jana, ap. 27. prosinec - pondělí
Bernartice 16:00 Mše svatá, Požehnání vína, Vánoční představení 
pro děti, Setkání farního  společenství v pohostinství U Štecherů

31. prosince v oktávu Narození Páně, sv. Silvestra - pátek
Dolní Kralovice 8:00 Mše svatá na poděkování, svátostné 

požehnání
Keblov 16:45 Mše svatá na poděkování, svátostné požehnání

Slavnost Matky Boží, Panny Marie 1. ledna - sobota
Ježov 10:00 Mše svatá

Keblov 11:45 Mše svatá

2. ledna Slavnost Zjevení Páně - neděle
Snět 8:30 Mše svatá

Dolní Kralovice 10:00 Mše svatá
Keblov 11:45 Mše svatá

Žehnání křídy, kadidla, vody, zlata, koledníkům

9. ledna Svátek Křtu Páně - neděle   
konec vánoční doby
Snět  8:30 Mše svatá

Dolní Kralovice 10:00 Mše svatá
Keblov 11:45 Mše svatá

TJ Sokol Dolní Kralovice

nabízí k prodeji
malotraktor Holder

v pojízdném stavu, výbrus motoru, nové pístní kroužky. 
Prohlídka možná po předchozí telefonické dohodě (Ladislav 
Vrkoslav-tel.: 732 245 899). Malotraktor bude prodán zájemci 
s nejvyšší nabídnutou cenou.
Své nabídky zasílejte prosím poštou na adresu TJ Sokol 
Dolní Kralovice, Sportovní 43, 257 68 Dolní Kralovice  
do 31. 1. 2011. Na obálku napište text: „Prodej malotraktoru 
– neotvírat“.
Přijaté nabídky budou vyhodnoceny na schůzi VV TJ Sokol 
Dolní Kralovice dne 9. 2. 2011. 
Prodávající si vyhrazuje právo odmítnout všechny došlé 
nabídky a prodej zrušit bez udání důvodu.

VALNÁ HROMADA  
TJ  SOKOL           

4. února 2011

Klubovna TJ Sokol
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Zábavy a plesy 2010 – 2011
25.12. 2010        

Vánoční zábava    
pořádaná T. J. SOKOL Dolní Kralovice

15.1. 2011
Myslivecký ples

pořádaný  Mysliveckým sdružením Dolní Kralovice

29.1. 2011
Dětský karneval

pořádaný Základní školou Dolní Kralovice

19.2. 2011
Hasičský ples

pořádaný SDH Dolní Kralovice
 

25.2. 2011
Církevní ples

pořádaný Římskokatolickou farností Keblov

12. nebo 19.3. 2011    
Společenský ples

pořádaný Obcí Dolní Kralovice

SDH Střítež pořádá 
 

v sobotu 29. ledna 2011

v kulturním domě ve Stříteži

2 0 .  H a s i č s k ý  p l e s

hraje IMPULS
Připravena je bohatá tombola

Všechny srdečně zveme

TJ Sokol Dolní Kralovice zve veřejnost

VÁNOČNÍ ZÁBAVA                                    
25.12.2010 

od 20:00 hod

     KULTURNÍ DŮM Dolní Kralovice

Hraje : THEATRE


